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Ден на младостта 
н красотата-? юли 

В празника на младостта и красотата челно място се 
отделя на работническата «ладеж. В своите спортни об
лекла младежта ог предприятията ще манифестира на 7 
юли своята готовност да увеличи производството и да бъ
де готова за отбрана на своята демократична и свободна 
родина. 

Празднувайки всред, песни и игри работническата 
физкултурна младеж ще издигне лозунга за с т о п а н с 
к о т о у к р е п в а н е н а д ъ р ж а в а т а . 1я със c m Я 
непрекъснат и положителен труд в предприятията допри
нася за това укрепване. 

Мпадежта от предприятията на 7 юли ще издигне ло
зунга за п р е м а х в а н е н а о м р а з н а т а к о б у р г 
с к а д и н а с т и я и з а у с т а н О с я в а н е н а н а : 
р о д н а р е п у б л и к а . 

Работническата физкултурна младеж ще поиска кай-
строгото наказание на всички народни предатели като: 
даркрумовци, геметовцн, пастуховци и тути кванти, 

Най-после чрез своите стегнати физкултурни редици 
работническата младеж ще поиска от страните-победител-
ки с п р а с е д ^ в в и т р а е н м и р за България. При 
мирна обстаноока младежта ще изгражда спокойно и оър 
зо стопанската и политическа мсш на своята родина. 

Младежта от предприятията обича сперта. Тя иска да 
спортува и спортува с най-примитивни съоръжения. Защо 
то съзнавг, че чрез спорта тя укрепва физически и морал
но. Подготвя се за отговорните задачи, които народната 
власт й възлага. 

Най-сетне, на 7 юли редиците на младежта от пред
приятията ще се прелеят в редиците на демократичната 
младеж от физкултурните организации, ще се слеят със 
стройните редици ва войскарите от войсковите части и 
sat м to с песни и игри ще забият нови жалони по пътя на 
демократичното развитие на нашия народ. 

Младежи от предприятия, фабрики и заводи, на 7 юли 
да излезем масово в саоите физкултурни дружества по 
предприятия и да огласим улиците и площадите с песии 
и игри. 

Да живее 7 юли — Деня на физкултурната младеж! 
Ст. Ил. 

п р и М С С — Б а р н а 
В началото на месец януари т. 

Г* при МСС се откри курс за ра. 
ботницитепо електро пхчика и ра
диотехника. Желанието на работ
ниците да_обогатяг знанията си и 
да излязат no-подготвени в живо
та, с опреснени познания, бе го
лямо. 

Материята, която приема в ку 
рса, бе много добре подготвена, 
Начините на предаване бяха леки, 
близки до работниците курсисти, 
ето защо те вложиха всичките си 
сили за овладяване техниката, 

Курса започна на 23 януари и 
продължи до 29 май т. г. 

На 16 юни т. г. стана търже 
ственото закриване на курса, къ
дето се отчетоха достиженията и 
подготовката на работниците кур 
систи. Тържеството се откри от 
ръководителя на курса техника 
Сколуфаков, който благодари на 
лекторите за усърдието, което са 
вложили за правилния ход на кур 
са и за обогатяване знанията на 
самите курсисти. 

Работниците курсисти благода 
риха на ръководителите си, за по 
ложения труд и пожелаха курсо
вете да продължат наесен, за да 
може през тия необходими за ра 
ботниците курсове да преминат 
по-голям брой работници специа
листи. 

Отговора на лекторите инж. 
Брадваров, инж.)Белчев, техн. Ян
ков, тех, Добрев бе в духа на из
казванията на работниците. Те да
доха уверения, че наесен ще про
дължат с още по голяма енергия 
аа издигането на работнически ка 
дри, необходими за страната ни. 

Ог името на МСС изказа бла
годарност др. Стоян Павлов г кой 
то между другото каза: 

— Ръководителя на курса и 
преподавателите положиха макси 
Мум усилия за обогатяване на ра 
ботническите знания. Те дадоха 
всичко за да политнат уровена на 

техниците работници-курсисти, Ну. 
ждни са технически кадр-i, ето за
що ние не трябва да спираме до 
тук, а с още по-голяма енергия 
да продължим създаването на та 
кива курсове, за издигането на 
работниците и чрез упорит труд 
да създаваме блага за народа ни. 

След изказванията на др. Пав 
лов се раздадоха и удостовере
нията на завършилите курса и по 
даръци от курсистите на лекто
рите. 

А. К. 

н а Ф л б р и к а 1 м а й 
1. В кои предприятия в града 

има столове? — в всички големи 
предприятия с над 16 работника и 
в някои учреждения като: Банка 
Български кредит, пощата, сто 
панската камара. 

2. Средно по колко лева дневно 
излиза храната? — Храната в сто 
ловете излиза средно дневно от 
25 до 35 лв, 

3. По колко порции се сервира? 
— Сервира се по две порции с 
изключение на стола на 1 зан. 
район когато е постно — 3 а ко 
гато е с месо 2 порции. 

4. В кои предприятия се запла 
ща храната от работодателя? Ог 
работодателя се з а п л а щ а храната 
при: фабрика „ Кораловаг" и бр 
Филипови но за сметка на произ 
аодсгвото като се вмъква в кал
кулациите на произведенията. 

5. На ония които работят един 
час повече за храна, з а т а щ а ли 
им се тоя час или е за сметка на 
яденето?—за сметка на храната. 

Справедливия мир и за
падна Тракия са предпо 
савките за с т о п а н с к и я 
ц ъ ф т е ж на България. 

Д а б ъ д е м б д и т е л н и ! Д а р а з о б л и ч а 
в а м е с ч е л о и н е у м о л и м о в р а г о в е т е 
и а р а б о т н и ч е с к а т а к л а с а и п а О т е 
ч е с т в е н и я ф р о н т . Д а б и е м п о р е а к - -
ц и я т а ! Т о в а е н а ш д ъ л г . 

Дър»одел.сЕсо б р и г а д а 
На 16 т. м. прсфдружеството 

иа дърводелските работници из 
прати своя бригада в село Старо-
Оряхово В работилницата на Гор 
ския кооперативен сноз те изра 
ботиха детски кушетки за нуждите 
на организацията .Септемврийче", 
Напълно бяха изработени 33 ку 
шетки и се подготви мзтерияла за 
други 67. 

Всички другари работиха неу 
морно през Ц5лия ден, което се 
вижда ог прекрасните резултати. 

Г. Величков 

Бригада в с. Шабла 
На 16 VI 1946 г. нашата пър

ва бригада (имахме и втора такг-
ва за друго село) пристигна в с 
Шабла — Балчишко. Б х м е ра 
душно посрещнати от селяните 
начело с кмета, 

Ог 6 часа заранта се поставих
ме на разполсжение на Коопе
ративното стопанссво в това село. 
За 8 часа нашата бригада, съ 
стояща се от 30 души, изкопа 63 
декара' царевица. 

Привечер в селото ни беше 
устроено гощаване, което завър
ши с хора и песни. 

С братско стискане на ръцете 
и ура нне се разделихме с селя 
ните, които останах! много довол 
ни ог скромната помощ, която им 
указахме в сезона на най усилен 
труд, 

Ил Ковачев 
ф к а „Ьви май" 

У Д О Ш Е С Т Л Е Н Т 
н а В а р н е н с К а и Р у с е н с Ь п о б л а с т и 

в с ъ р е в н у в а н и е 
В веригата съревнувания на ра 

ботничеството, като важни брънки 
са и проявите в художествения 
сектор. 

На съревнурание са извикани 
художествените колективи в Вар 
ненска и Русенска области. 

В съревнуванието взеха участие 
следните ттолективи: 

1. Театър .Студия" — Варна 
2 Театър .Максим Горки" — 

Добрич. 
3. Тамбурашкия оркестър на 

съдебните служители—Русе. 
4. Естраден колектив при ф'Ка 

„Изкуство" — Русе, 
5. Хорът на железничарите и 

моряци — Русе. 
6. Хорът на железничарите — 

Варна. 
Естраден колектив при ф ка 

„Хр. Ботев — Варна. 
8- Хороводния коя°.ктив при 

ОСС — Варна. 
Състезанията между художе

ствените колективи на двете об
ласти се проведоха на 29 и 30 
юни в Народния театър Варна. 

При отпечатването нз нашия 
бюлетин Hi беше известно още 
коя област печели съревнуванието 
и кой колектив се класира на 
първо място Но радостен е Фак 
та, че работничествотс не само 
произвежда, а гради и своя кул 
тура. 

Нашето рабзтничество не само 

Резултатите по младежкото бри
гадирско съревнование 

Младежките производствени бригади в предачния отдел при 
ф ка Първи май ежедневно се гонят, като се стремят всяка една да 
бъде по напред, да даде [Повече производство. 

През седмицата 17—22.-6, имаше следните постижения и 
бригадите се класират както следва: 

1, „Добри Желязков" с бригадир — Марийка Митева — уве
личила произвол, с 22.7 на сто. 

2. „Сталин" с бригадир — Тодорка Георгиева — увеличила, 
производството с 22 на сто. 

3: „Ц. Драгойчева" с бригадир — Радка Митева -— увели
чила производството с 21.5 на сто. 

4, .Зоя" с бригадир — Гена Цонева — увеличила производ
ството с 16 2 на сто. 

5, „Благой Касабов" с бригадир — Коца Вълева — увели
чила производството с 16 на сто. 

6, „Хр. Смирненгки" с бригадир — Ст, Ефремова — увели
чила производството с 14 на сто-

7, „Ж. Карамфилева" с бригадир — Славка Банкова — уве
личила производството с 14 на сто. 

8, „Вл. Стсйчев* с бригадир Митра Липева — увеличила 
производството с 12 на сто. 

Първенеца бригада се определя „Добри Желязков" с брига
дир Марийка Митева особено много е интересно съревнованието 
между бригвдите „Добри Желязков" и „Сталин". През седмицата 
някой ден кога се случи да бъде победена бригадата „Добри Же-
лясков" младежките от същата бригада плачат от мъка, че са по
бедени и с целия си ентусиазъм и младежки жар се хвьрляг на 
работа. 

И на другия ден ще ги видите как ликуват от радост, че са 
победили. 

Работничествотс 
спортува 

Профгрупата при кооп, „Димят" 
ю плана си за септемврийското 
съревнувание уреди среща на 
волейбол с отбора на обединената 
кооперация .Напред". Срещата се 
състоя на 23 юнии на игрището 
на кооп. „Димят". 

При похвална другарска игра 
и обстановка и при голяма амби
ция за победа и от двете страни, 
състезанието завърши с резултат 
4:1 за профгрупата на „Димят", 

За една агитка 
Още от създаването на наша

та агитка при фабрика „Хр. Бо
тев", ние си обещахме да бъдем 
редовни. Благодарение на нашата 
редовност и точност агитката ни е 
една ог първите и ще вземе учас
тие с съревнованието на художест! 
вените колективи между Варнен
ска и Русенска области. 

Ние благодарим и на нашата 
ръководителка др. Даринка Дой-
чева за непосилния труд, който 
полага но нашата агитка, Г. П. 

изгражда стопанската мощ на сво
бодната родина, но укрепва и ху
дожествения сектор. То заздра
вява и издига родната култура и 
изкуство. 

Чрез състезанията на нашите 
художествени колективи ние раз-
биваме предубеждението в обще. 
ството за слабите художествени 
заложби на работничесгвото. 

Ние сме ударници в производ
ството, но ние можем да бъдем и 
отлични работници в областта на 
изкуството, музиката и литерату
рата, 

Н О В И Н И 
от заводите „1 май" 

Производство 
Май — работили средно 443 

стана, произведени 262137 метра 
Наша производствена норма 

2950 м. на стан дневно. 
Произведено средно на стан 31 

метър и 60 см. или ^средно 2.10 
м. над нормата дневно, на стан. 

През април средно на стан е 
оило произведено 1 40 м, дневно 
над нормата. 

Калудг. в 

План 
на просветната комисия. 

1. Просветната комисия да из
работи подробен просветен план 
по месеци до 20 юни. 

2, Двете агитки да се разши
рят и се подготви агитка за дне
вната смяна най късно до края на 
месец юлий, 

?. Да се закупят инструменти 
за образуването на тамоурашки 
оркестър до 31 юли. 

4. Театралнпа трупа да погот-
ви една пиеса за 9 ти септември-

5. Да организира излизането на 
два стенвесгника всеки 15 дни 
(предачен и тъкачен). 

6. До 15 юлий да се органи
зира танцова T p y n j . 

7. С младежите от пансиона да 
се организират изнасяне на бесе
ди най малко веднаж седмично, 
кои го да започнат от 1 юли. 

Да се ликвидира с неграмотно
стта на младежите от пансиона, 
като се открият курсове най къс
но до ?0 юлий. 

За септемврийското съревнувание 
H i 18 юли т. г. се състоя засе

дание на профкомшега при ф ка 
„Партам". Разгледан бе начина за 
започване на септемврийското съ-
реанузание и затягане на трудо
вата дисциплина. На края се по
стави въпроса; — как да се упо
треби сумата ог 3000 лв. дадена 
за награда от първомайското съ
ревнувание. 

След направените изказвания се 
реши сумата Да се разпредели 
така: 500 лв. за касата на спорт
ния колектив при фабриката, 
700 лв, за панихидата на покой
ния другар А. Бохосян — жертва 
на фашизма през 1944 г. и оста
налата част за Работническия 
стол. 

Чети и разпространявай 
вестник „Ударникц 



Стр. 2 .Ударник' Брой 16 

Стопанска и културно-просветна работа 
в К о р о л о в а г 

За да се избегнат грешките от 
миналото предмайско съревновз 
ние, в нашчта фабрика бе насро 
чено специално събрание за под. 
готовка на септемврийското сърев 
нувание. Набелязани бяха следни
те задачи: 

1. Всички работници да станат 
членове на ОРПС. 

2- Абонатите на „Знаме на 
труда' да се увеличат, като най 
малко се пласира 80 на сто. 

3. Всеки 15 дена стен вестни 
ците по отдели да се подменят, а 
общия стенвестник да се подменя 
всеки месец. 

4. До края на юни да сменим 
проФотговорниците, за да можем 
да стегнем профорганизацията, 

5 Да се проведат технически 
курсове за стругари, ковачи, лея 
ри, шлосери, електроженисги, ок 
сиженисти и др. 

6. Да организираме поне 16 
бригади в помощ на селото, а до 
ри и повече. 

7. Да се активизира агитката 
и театралната трупа. 

8 Да се насочи физкултурната 
работа между младежите, да се 
направи лост и успоредка и да се 

набавят фу|болни топки, обуща, 
фанелки, гащета и др. спортни 
съоръжения. 

9. Да се раздават два тона дър 
ва—единия безплатно. Да не се 
оставя нито един работник с скъ
сани рабошки и обуща. 

10 Да се раздават редовно 
нарядите. 

11. Да се проведат три беседи 
за правата и задълженията на ра
ботниците. 

Колона на младежта 
По инициатива на младежите от 

ф к а „Хр Ботев* започна построй
ката на игрище за волейбол. Съ
щото се работи само от младежи, 
които се лишаваха от обедната си 
почивка. То е готово. Имаме си и 
спортна група. Разполагаме почти 
с всички спортни съоръжения не-
обходими за различните спортни 
дисциплини и всяка обедна почив 
ка групата е на игрището. 

Младежите усърдно [се трени
рат под ръководството на опитен 
трениор и се готвят за скорош 
ните срещи с отборите на други
те предприятия. Ив. Д. Хитев 

Другарска критика 

Кооперативни вести 
На проведеното общо събрание 

на профгрулата при кооп. „Димят* 
Варна, присъствува и стопанския 
отговорник по цени и калкулации 
при ЦК на ОРПС, др. Панаяо! 
Радев, който изнесе беседата: 
„ОРПС като защитник на работ
ническите интереси след 9 сеп 
темврии". Сказчика обрисува раз 
ликата между бившия БРС и ОРПС 
а също така и ценообразуването 
в страната ни. Същия изтъкна че 
е необходимо профкомитетите да 
следят зорко за калкулациите които 
се дават от страна на предприя
тията а също така и да се въве 
даг норми в всички производства, 
нещо коего ще доведе до подо 
орение на материалното положе
ние на работниците g 

Бгседата беше масово посетена 
и сказчика изслушан с голямо вни
мание. В;ички работници изказаха 
своята благодарност и пожелаха 
за в бъдеще да бъдат по често 
посещавани от ръководящи лиц 
при ОРПС. 

Профгрупата при кооперация 
„Димят* — Варна проведе на 27 
юнии т. г. трудов полуден който 
се използува за почистване на 
градината при предприятието У 
направа на ново волейболно игри 
ще, а също така и трап за ска 
чане. Инициативата беше добре 
подета и участвуваха към 12 
другари. В продължение на три 
часа игрището беше приготвено. 

Дюлгеров 

Някои ръководящи другари имат 
отрицателно становище по бюле-
тина „Ударник" на Околийския 
синдикален съвет. Това се чувст
вува при профлружеството^на мо
ряците, което брои над 1000 чле
нове, а от изпратените 150 броя 
на бюлетина не е пласирано нито 
един брой. Б;з да са направени 
опити от страна на ръководството 
за пласиране на бюлетина, секре
таря на дружеството Крум Славов 
аърна всички броеве. 

Молим същия да представи за 
следващия брой в писмена форм с 

причините за отказа за пласира 
нето на бюлетина, 

Профдружесгвото на продовол
ствените работници има двама се 
крегари, от които единият—орга 
низационен, Дейността на органи
зационния секретар не се чувству
ва .Не слиза по предприятията и 
не оказва помощ на организации 
те. Молим същия да си вземе бе
лежка и направи необходимото. 

Интересно е да се знае че за 
ведущите просветните комисии при 
профдружествата на: текстилните 
работници, продоволствените ра 
ботници, ш . ю н о работници, фи
нансови служители, общински слу 
жители, пощенци, обущарски ра 
ботници, пренос и превоз — от-
сътствуваха от заседанието на за 
ведущите просветните комисии при 
профдружествата в просветния от 
дел на 27 кли. Секретарите на 
съответните дружества за в бъ
деще да проконтролират редов 
ността на заведущи комисиите. 

Първомайските стенвестници на 
профорганизацииге при ф-ка Ко 
раловег и олио Доневи се намират 
е просветния отдел при О.солий 
ския синдикален съвет и ако съ 
ответните организации не ги по
търсят, то те могат да дочакат и 
9 септември. 

З а д и с ц и п л и н а т а 
Много се е писало, в доклади 

често пъти е изнасяна нуждата от 
съзнателна дисциплина. А ние са
ми рядко сме се задълбочавали в 

нуждата от лична, съзнателна дис
циплина, 

Когато ни се възложи работа, 
ние я приемаме, обещаваме да я 
изпълним. И често пъти забравяме 
обещанието. Така работим ли да 
ме сигурни, че далеч няма да 

стигнем. 
Съзнателната дисциплина е пър 

ва необходимост за преуспяването 
и на най-малката, най незначител 
ната работа. Имаме ли дисципли
на, положително ще имаме и го 
леми успехи. 

Като резултат на дисциплината 
ние ще трябва да изпълняваме 
всяка работа, която ни се възло 
жи. Тогава ще бъдем доволни сами 
от себе си, ще бъдат доволни и 
другите от нас. 

Другари, да обещаем пред себе 
си и пред всички, че в септемврии 
скотj съревнувание ние ще вло
жим не само много труд, но този 
груд ще го влагаме съзнателно, 
дисциплинирано. Тогава положи
телно в това съревнувание ще над 
скочим всички съревнувания, 

К. 

С И Н Д И К А Л Н А Х Р О Н И К А 
В а р н е н с к а т а агеитура на 

Инстиута за Обществено осигу 
ряване съобщава, че всички ра
ботници, и служащи, чиито източ 
ник на препитание е наемния труд, 
наети за земеделски и горски сто 
панства временно или постоянно, 
срещу заплатата, надница или въз 
награждение, подлежат на задъл
жително осигуряване по закона 
за О. 0 . на общо основание. 

П р о ф д р у ж е с т в о т о на по
щенските служители—Вариа съз» 
навайки значението на библиоте 
ката за работничеството и отзо 
вавайки се на апела на ОСС за 
подаряване ктг* за библиотеката 
подари вместо 10 двадесет. Работ
ниците кри пощата всякога са би
ли едни от първите в провеждане 
инициативите,подети от Околии 
сКия синдикален съвзт или някой 
от отделите му. Такива работни 
цн заслужават похвал?. Нека по 
служат за пример на останалите 
работници. 

Околийския синдикален 
с ъ в е т — Варна показва за 
пример трудовата бригада от 
строители начело с инж. Петков 
за това, че на 23 юни добровол
но, съзнателно проведоха трудов 
ден по постройката на Работниче
ския кино салон. Примерът им 
заслужава подражание. 

На 24 юнии се проведе раз
ширена конференция на настоятел
ството на профдружеството на 
железничари, на която се разгле
да плана на ЦР на Профсъюза и 
взеха решения за отпочване пред-
септемврииско съревнувание, в 
което да легне борбата за нама
ляване скъпотията и приложение 
на 13 министерско постановление 
и борбата с реакцията, 

С ъ о б щ а в а се на всички за
ведущи комисиите при профдру-
жзствата и по големите организа
ции, че на 10 юли в 7-10 часа 
ще се състои, заседание с същите 
в стаята на просветния отдел. 

В с е к и ф и з к у л т у р н и к ? 
у д а р н и к ! Д а ж и в е я т рабо* 
т н и ч е с к и т е ф и з к у л т у р н и 

д р у а к е с т в а ! 

Просветния отдел при Окол. 
синд. съвет—Варна, съобщава на 
в:ички организирани работници и 
служащи, които нямат портрети 
за картите си, които ще се пол 
зуват с намаление, че фото „Му-
салла"—ул. „Преслав* 54 срещу 
Общината, прави снимки за орга
низираните работници с намаление, 
срещу представяне на старите 
членски карти. 

Да зкивее 7 ю д и и — празд* 
н и к а на ф и з к у л т у р а т а ! 

р а н е н и т е в о й н и ц и 
Секретаря на профкомитета при 

ф-ка „Хр. Ботев" отправи дру 
гарски апел към работниците и 
работничките от ф Триката. Той 
ги помоли в запечатани касички 
да пускат пари за ранените вой 
ници, който се намират на лече
ние в манастира Св, Константин. 

След няколко дни касичките 
бяха отворени. С задоволство кон 
статирахме, че има около 5000 
лв. от които 4 по 500 лв. други 
по 200 лв, и т. н. 

С тази с I щедрост работни че 
ството от ф ка „Хр. Ботев" до
каза че цени жертвите на наши
те герои и тачи техните подвизи. 

Т. Георгиев 

Е К С К У Р З И Я 
Тази дума се разнесе във всич 

ки отделения на големия предачен 
завод. Очите на работничките, ус
тремени във вретената, светнаха 
от радост. Работата каточели 
изведнъж тръгна по бързо и по-
ползогворно. 

„На екскурзия!" — се носи от 
уста на уста хубавата дума в сто-
лова та. 

Далеч от нас остана голяиия 
град; аалеч останаха прашните за 
ли и монотонния шум на машини
те. Всред красивата природна об
становка за един ден ние забра, 
вихме тежкия, но творчески наро 
дополезен труд. 

След ударите на топката се но 
си звънлвия смях на младите мо 
мичета, Песни, хора, танци музи

ка! Колко е буйна радостта в го 
рата! Това е истинска отмора 
всред хубавата природа, коя го ни 
кани със своите прелести към ра
дост и веселие. Гърдите се раз» 
тварят да диипт чистия и свеж 
въздух. 

След спортните игри и смеха 
дойде ред и на културната про
света. Събрани около секретаря на 
профкомитета, др. Нено Ненов, 
ние слушахме с внимание хубави 
ге поучителни слова-

— В единството е силата и по 
бедата — каза той. Когато сме 
сплотени и единни, тогава ще ус 
пеем да достигнем пълна победа 
над неприятелите, най вече над ка> 
питалистите. Защото, ако бъдем 
разединени, те ще използуват то 
ва, за да се наложат. С идването 

на О. Ф. власт ние имаме го 
леми постижения, но това не зна
чи, че сме стигнали до съвършен 
ство и не трябва да работим по
вече. Напротив, трябва да впрег
нем всички сили, за да успеем, 
както в културно просветно отно 
шение, така и производствено от
ношение. 

Със смях и бойки песни на уста 
ние се връщаме към шумния град 
със сърдца препълнени ог искре 
на радост. Угре! утре ние пак ще 
застанем пред вретената и ще за 
работим с още по-големи сили, за 
щото трудолюбивият български 
народ гледа на нас. А ние, впу-
стнали се в девегосепгемврийско 
то съревнувание, ще дадем още 
по-мощна и максимална продукция 

Ася Савова Стойчева 
от фабрика „Хр. Ботев ' 

Помни 9 юний 
пази 9 септемврии 

Н а 27 юни се състоя разши, 
рена конференция на профдруже
ството на работниците от пренос 
и превоз. Конференцията протече 
делово. Разгледаха се организа 
ционни и специфични за тамош
ните работници въпроси. Прави 
впечатление живото участие на ра 
ботниците при разглеждане на 
въпросите в резултат на което се 
взеха правилни решения по отно 
шение свикване на конференция, 
която да определи чувствителни 
ге разлики давани от комисионе 
рите при приемане на параходите 
и се гласува резолюция за пре 
махване на всички комисионерски 
къщи в страната. Работниците от 
пренос и превоз са на мястото си 

Проведен трудов ден 
Работници, келнери и готвачи 

няколко пъти вече работят на по 
стройката кино салон. Те за сега 
са едни от първите. Ето ги и на 
21 юни запретнали ръкави готови 
за работа се хващат за таргите, 
за да пренасят не чинии, а тухли 
за изграждането на работническия 
кино салон. Те могат да се гор 
деят с своето дело по отношение 
оказаната помощ в трудодни. Ние 
сме сигурни, че те не ще спрат 
цо тук а ще обхванат и остана 
лите работници кенлери и готва 
чи в трудови бригади за доизкар-
«ането салона, 

Нека тяхното постоянство по 
служи за назидателен пример на 
останалите работници итяхнитеръ 
ководства. 

23 години 
от с м ъ р т т а на А л е к с а н д ъ р 

Стамболийски 

23 години се изминаха от смърт
та на великия трибун, народен во< 
дач и радетел за славянска соли
дарност — Александър Стамбо
лийски. Не се чуха камбанни уда
ри и свежи цветя не покриха не
говия гроб; народните убийци за
хвърлиха трупа му. 

Трудящите се от села и градо
ве не можаха да забравят своя на
роден водач, който преди смъртта 
си им казваше; 

—Любов и вечна дружба между 
работници и селяни, за да бъде 
щастлива България". 

Работничките и работниците от 
фабрика „Христо Ботев", вдъхно
вени от завета на народния водач, 
се събраха на траурно събрание, 
където благоговейно се преклони-
ха пред светлата му памят. Те да
доха обет, че ще следват неговия 
завет и изказаха презрението си 
срещу всички ония, които прене^ 
брегнаха народните интереси за
ради своите користни подбуди. 

Тържеството бе открито от агит
ката при фабриката, която изпъл
ни песента „Песеи на труда". До» 
ра Петрова рецитира вдъхновено 
стихотворението „Смъртта на Стам 
болийски". След това др. Дими-
тър Колев, член ръководител на 
ЗМС ивнесе подробен доклад за 
9 юни. Доклад за вътрешното и 
международно положение изнесе 
др. Груди Атанасов. Той апелира 
за бдителност към надигащата се 
реакция, която иска да върне нов 
9 юни и потопи трудяща се Бъл
гария в нови потоци ог работни
ческа и селска кръв, 

Стефка Ст, Коцева 
работничка при ф ка 

„Хр.Ботев" 

Де живее и нрввие 
славния ОРПС! 

Печат. А Пъндъклийски — Варня 

ф а ш и з м ъ т н е е д о у б и т . О ь с с т а б к л и 
з и р а а е г о н а п р о и з в о д с т в о т о н и е щ е м у н а 
н е с е м о & о н ч а х е л е н и с м ъ р т о н о с е н у д о р -

Да Ж и в е е н а р о д н а т а демо< 
^ р а т и ч н а р е п у б л и к а ! 


